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Gündem 

1. Fakülte bünyesinde yer alan Hemşirelik, Beslenme ve Diyetetik ile Gerontoloji Bölümü 

bölüm başkanları ve bölümlerin sınıf öğrenci temsilcilerinin görüş ve önerilerinin 

değerlendirilmesi. 

Alınan Kararlar, İstişare Edilen Konular 

Dr.Öğr. Üyesi Derya ALKAN tarafından, Fakültemiz Kalite Komisyonu ve eğitimde 

kalitenin artırılması amacıyla yapılan toplantı hakkında bilgi verilerek, komisyon üyelerinin 

ve öğrencilerin kendilerini tanıtması ile toplantı başlatıldı. 

Dr.Öğr. Üyesi Menevşe YILDIRIM, Fakültenin Merkez Kampüsten uzakta olması, bazı 

sosyal aktivitelerden de faydalanamama gibi konularda öneri ya da soruların alınabileceğini 

belirtti. 

Öğrenci temsilcilerine, eğitimde kalitenin artırılmasına yönelik öneri, istek ve şikayetleri 

için söz verildi.  

BDB 3. Sınıf Öğrencisi Kübra EDİŞ, İşleyişi de görebilmek için Özel Hastanelerde neden 

uygulamaya çıkamıyoruz? Birde bazı öğrenciler iki kere hastane çıkıyor, bazıları okuldaki 

uygulamada hiç yo,k bazılarında tam tersi durum var. KYK’da kalan öğrenciler neden yurtta 

uygulama yapamıyor? Sorularını yöneltti. 

Dr.Öğr. Üyesi Derya ALKAN, öğrencilerimizin rotasyon planlamasını her kurumu 

görecekleri şekilde sağlanmaya çalışıldığını, bu dönem hastaneye gitmeyen öğrencilerin 2. 

Dönem gideceklerini, KYK’da kalan öğrencilerimizin orada uygulamaya gitmemesinin 

nedeni tamamen KYK’nın kurum politikasının böyle olması olduğunu ifade etti.  

Dr.Öğr. Üyesi Menevşe YILDIRIM, Özel Hastanelerin uygulama öğrencisi 

istemediklerini, aslında özel hastanelerde uygulama yapılmasının da katkı sağlayacağını 

düşündüklerini, ancak yapılan işlere öğrencileri çok dahil etmediklerini, öğrenciler için en 

iyi uygulama yapabilecekleri yerlere zaten göndermeye gayret ettiklerini açıkladı. 

BDB 3. Sınıf Öğrencisi Kübra EDİŞ, Öğrencilerin ulaşım ücretlerini karşılamakta zaten 

zorlandıklarını, birde uygulama alanlarına giderken iki kere araç değiştirmek zorunda 

kaldıklarını, Esenköy’den kalkıp Değirmenbaşı’na giden aracın KYK’dan geçmesinin 

öğrenciler için iyi olacağını, bu konuda ne yapabilir sorusunu yöneltti. 

Doç.Dr.Özcan AYGÜN ve Dr.Öğr. Üyesi Menevşe YILDIRIM,  Talebi belirten dilekçeler 

ile başvurmalarını, gerekli yerlere iletileceğini, daha öncede iletildiğini ve Hastane hattına 

giden araç konduğunu, sabah ve akşam saatlerinde KYK ya uğradığını, yine Değirmenbaşı 

okullar bölgesine giden hat için de istenebileceğini ifade etti. 

Öğrencilere başka sorunları sıkıntıları olup olmadığı soruldu. 

Öğrenciler, genel olarak kaynaşma konusunda sıkıntı duyduklarını, 2. ve 3. Sınıf 

öğrencilerin pandemi, deprem nedeniyle uzaktan eğitim süreci yaşadıklarını, birbirlerini pek 

tanımadıklarını, Fethiye’de okulların bir kampüs içinde olmadığından, birlikte bir etkinlik 

yapılabilecek bir ortam sağlanmadığını anlattılar. Muğla’dan da uzak olduklarından 

konferans söyleşi v.b şeylere katılamadıklarını, sosyalleşemediklerini anlatarak, en azından 

Muğla’nın düzenlediği bazı konferansların ilçelerde yapılmasının sağlanabilmesini ya da 

burada daha çok etkinlik yapılamaz mı? sorusunu yönelttiler. 

Doç.Dr.Özcan AYGÜN, Üniversitelerde bunu sağlamanın tek yolunun daha çok kulüplere 

katılarak etkin roller almak olduğunu, Muğla’dakilere katılıp onları yönlendirebileceklerini,  
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Dr.Öğr. Üyesi Menevşe YILDIRIM, Beslenme Bölümünün FESABEST Kulübüne sadece 

o bölüm öğrencilerinin katıldıklarını, aslında tüm bölümlerden öğrencilerin katılabileceğini, 

bu konuda çalışmalar yapmalarını kulübü büyütüp etkinleştirebileceklerini, 

Dr.Öğr. Üyesi Derya ALKAN, Konferans, söyleşi,..vb yapıldığını, bu eğitim-öğretim yılı  

içinde de yapılacağını, öğrencilerin de bu konudaki fikirlerini iletebileceklerini, 

değerlendirileceğini, Fakülte olarak destekleneceğini, belirttiler. 

Doç.Dr.Özcan AYGÜN, 1. Sınıf öğrencilerine alışma süreçlerinin nasıl olduğunu sorarak, 

bazı öğrencilerin kaygı durumlarının olduğunu, ilçemizde daha önce bir psikolojik 

danışmanın olduğunu, ancak şu anda bir psikoloğun olmadığını, buna da ihtiyaç olduğunu ve 

talep edilmesinin iyi olacağını söyledi. 

Öğrenciler, uzaktan eğitim olmadığı için kaynaşmalarının daha çabuk olacağını ancak sosyal 

alan ve aktiviteleri eksik bulduklarını yinelediler.  

Prof. Dr.Fatmagül YUR, aslında merkezde yapılan bir çok etkinliğin artık canlı olarak 

uzaktan izlenme olanaklarının olduğunu, öğrencilerin bu gibi etkinliklere zaman ayırması 

takip etmesi gerektiğini hatırlatarak, başka talep, öneri ya da şikayetleri olup olmadığını 

sordu. 

HB 4. Sınıf Öğrencisi Ali Haydar UYUK, uygulama alanlarında, laboratuvarlarda ve 

sınıflarda kalabalık nedeniyle zorlandıklarını söyledi. 

Dr.Öğr. Üyesi Derya ALKAN, binanın küçük, öğrenci sayısının çok olduğunu, 

Prof. Dr.Fatmagül YUR seneye Seydikemer Hastanesi’nin de uygulama için ekleneceğini, 

biraz daha rahatlama sağlanacağını, açıkladılar. 

Doç.Dr.Özcan AYGÜN, okulda çıkan yemeklerden memnun musunuz? Sorusunu yöneltti. 

Öğrenciler, genel olarak iyi olduğunu ancak bazen yurt yemeği ile aynı tür yemek denk 

gelebildiğini ifade ettiler. 

Prof. Dr.Fatmagül YUR, bu yıl uygulama alanlarımızdan biri olan bir catering firmasıyla 

anlaşıldığını ve yemeklerin olabildiğince iyi çıktığını ancak genelde tabildot olduğu için 

yurt ile bir birine benzer yemekler çıkabileceğini belirtti. 

HB 3.Sınıf Öğrencisi Gizem ATAÇ yemekhanenin kapasitesinin yetersiz olduğunu bazen 

öğrencilerin ayakta kaldığını söyledi. 

Prof. Dr.Fatmagül YUR, yemeğin 11’den önce başlayıp 13.30’a kadar sürdüğünü ve 

genelde öğrencilerin uygulamada olduklarını, bu durumun haftada sadece bir iki gün için 

böyle olabileceğini ifade etti. 

Öğrenciler, yine kaynaşmak için etkinlik taleplerini ve bu sorunların merkez kampüse 

iletilmesini istediler. 

Doç.Dr.Özcan AYGÜN, merkezdeki kulüplere fikir ile projeler ile gidilebileceğini bir 

karşılık bulabileceklerini ya da sponsor bularak yapılabileceğini, 

Prof. Dr.Fatmagül YUR, söyleşi, konferans,…vb için getirilecek kişilerin özel bir konuda 

çalışmasının olması, bilimsel bir çalışmasının olmasının öğrencilere yarar sağlayacağını, 

böyle bir fikir oluşursa yapılmaya çalışılacağını belirttiler. 

BDB 3. Sınıf Öğrencisi Nazar DOĞAN, Fethiye’nin güzel bir yer olduğunu, arkadaşlarının 

burada öğrenci olmanın güzel yanlarını ve bazı avantajlarını düşünürlerse daha iyi adapte 

olacaklarını, 

HB 4. Sınıf Öğrencisi Ali Haydar UYUK, kendilerinin çevresel olarak Muğla’dakilere göre 

daha avantajlı olduklarını, belirttiler. 

Prof.Dr.Fatmagül YUR, eğitim öğretim anlamında da çok şanslı olduklarını 

akademisyenlerin çok fedakarca çalıştığını çok emek verdiklerini, öğrencilerin de 

istediklerinde hocalarına ulaşabildiğini bu durumun çoğu üniversitede veya daha büyük 
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fakültelerde böyle olmadığını, bunun da iyi bir şans olduğunu, ayrıca bu kalite toplantılarının 

da amacının eğitimin kalitesini daha da artırmak olduğunu vurguladı. 

HB 4. Sınıf Öğrencisi Ali Haydar UYUK, bazı derslere iki farklı hoca girmesinden dolayı 

bazen sıkıntı yaşayabildiklerini, iletti. 

Prof. Dr.Fatmagül YUR, bu durumun, konulardaki uzmanlığa göre hemen hemen her 

üniversitede böyle olduğunu, 

Doç.Dr.Gonca KARAYAĞIZ MUSLU, her sınıf için özellikle şubeli derslerde, A 

şubesinde bir konu kim tarafından anlatılıyor ise B de de aynı akademisyen tarafından 

anlatıldığını, o yüzden her şubede o dersin eşit işlendiğini, ifade ettiler. 

HB 3. Sınıf Öğrencisi Gizem ATAÇ, bir derste sunum yaparken sabah grubundaki 

öğrenciler, hocaları onlara daha iyi yaklaşımda bulunduğu için rahat geçirirken, öğleden 

sonra sunum yapan diğer grup öğrencileri hocaları biraz stresli davrandığı için rahatça sunum 

yapamadıklarını ve bu durumdan kaynaklı öğrencilerin memnuniyetsizliklerini belirtti. 

Prof. Dr.Fatmagül YUR, hocaların önceliklerinin öğrencilere mesleği sevdirmek olduğunu, 

memnuniyetsizliklerinin nedenlerini yazılı olarak bildirebileceklerini anlattı. 

BDB 3. Sınıf Öğrencisi Kübra EDİŞ, Akademik kariyer ile ilgili hiç bilgilendirilmediklerini 

bu konularda seminer istediklerini söyledi. 

Doç.Dr.Gonca KARAYAĞIZ MUSLU, Her yıl kariyer günlerinde kariyer etkinliklerinde 

akademik kariyer ile ilgili kendisinin bir çok kez seminer verdiğini hatta uzaktan eğitime 

geçildiği süreçte dahi bu etkinliklerin uzaktan yapıldığını anlatarak, ancak öğrencilerden 

beklenen ilgiyi çoğu zaman göremediğini yine de bu çalışmaların devam edeceğini ifade etti. 

Prof. Dr.Fatmagül YUR, öğrencilerimizle TÜBİTAK projeleri yürütürken de kariyer ile 

ilgili çalıştıklarını, ara ara yeri geldikçe derslerde de öğrencilere kariyer ile ilgili 

bilgilendirmeler yapılmasının iyi olacağını bildirerek, toplantıyı sonlandırdı. 
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